

《单词百科:ecologic是什么意思?ecologic怎么发音?ecologic的解释和用法》

英语单词ecologic是什么意思?ecologic怎么读?ecologic怎么发音?简答网为您整理了ecologic的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



ecologic怎么读

ecologic的读音:[ek 'lɒ d k]

ecologic的意思

1、adj.生态的,生态学的;

ecologic的近义词

1、bionomic 生态的;

2、ecological adj.生态(学)的;

ecologic的双语例句

1、 Finally, the ecologic mechanisms that may influence the diffuse of invasive alien plant were also discussed.

据此, 文中还探讨了影响外来入侵植物扩散力的生态机制.

2、 Caries are chronic infectious diseases and the consequence of oral ecologic disequilibrium.

龋病是慢性感染性疾病,是口腔生态平衡失调的结果.

3、 However , the ecologic problems bring bad effects on the local wetland ecotourism.

通过湿地旅游开发可以促进洪湖经济发展和推动湿地保护.

4、 In Tarim river basin, the climate is extremely arid and the ecologic environment is fragile.

摘要塔里木盆地气候极端干旱,生态环境脆弱.

5、 Remain unused for almost 50 years, Savillarow, therefore, reserves good ecologic resources.

近50年的土地封存, 让“梦都-岭上林里”得以拥有非常良好的生态物种资源.

6、 Gas seepage causes a certain ecologic influence on the local area.

气田烃类渗漏将对当地生态环境的造成一定影响.

7、 Research on Strategic Ecologic Management of Construction Contractor.

建筑承包企业的战略生态管理研究.

8、 The treasury bond projects in Jiangxi Province enjoy great benefits in economic, social and ecologic terms.

江西省的国债项目具有巨大的经济、 会和生态效益.

9、 The ecologic dominance here is prominent.

这里生态优势突出.

10、Construction of credit information system is of important significance for optimizing financial ecologic environment.

征信体系建设对于金融生态环境的优化具有重要的意义.

11、We blowing the horn of building green and ecologic Shangrao.

我们吹响了构建绿色生态上饶的号角.

12、Due to great attachment to the ecologic environment, eco-tourism must develop lastingly.

摘要生态旅游对生态环境具有非常大的依赖性, 必须走可持续发展道路.

13、This paper deals with interaction between the urban ecologic system and environment in Xuzhou City.

本文研究了徐州市城市生态系统与自然环境之间的相互作用.

14、It can, also , perfect the whole ecologic surroundings and push the modernization progress in our China.

进一步促进广东整体生态环境条件的改善,推动在全国率先基本实现现代化的战略目标.

15、The process of ecologic succession of fossil community can be and fossilsandand studied by palaeontologists.

研究表明,化石群落的生态演替体现了当时生活在相同或相似环境中若干生物群落的动态发展.

以上是简答网为您整理的ecologic怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于ecol

ogic的用法、ecologic的释

义、ecologic的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/ecologic>